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RAAD STEMT IN MET BEGROTING 

Het debat over de begroting is elk 
jaar een belangrijk moment. De 
begroting laat zien hoe de financi-
en van de gemeente ervoor staan, 
maar gaat vooral over het beleid 
voor de komende jaren. Met het 
vaststellen van de begroting gaf 
de raad groen licht voor een groot 
aantal uitgaven, die nodig zijn voor 
de uitvoering van allerlei bestaan-
de plannen. Volgend jaar wordt 
ook 19 miljoen euro uitgetrokken 
voor nieuwe plannen en maatre-

gelen. Om alle uitgaven mogelijk 
te maken, is komend jaar eenma-
lig ruim 20 miljoen beschikbaar uit 
de algemene reserves. Bovendien 
staat er voor 2024 nog een bedrag 
van 1,2 miljoen euro open aan in 
te vullen bezuinigen of andere 
maatregelen die financiële ruimte 
bieden. Dat bedrag loopt in de jaren 
erna op tot 2,3 miljoen in 2027. 
Over de invulling daarvan moet 
de gemeenteraad nog een besluit 
nemen. 

BEGROTING

Na twee dagen debatteren heeft de gemeenteraad vorige week donderdag de 
begroting voor 2024 en de jaren daarna vastgesteld. Het debat leverde ruim 
vijftig moties en amendementen op, waarvan er ruim twintig werden aanvaard. 
Ook kreeg de raad naar aanleiding van enkele moties diverse toezeggingen 
van het college. GroenLinks, D66, VVD, PvdA, CDA, 50PLUS, Lokaal Tilburg en 
ONS Tilburg stemden voor de begroting. LST, SP, Partij voor de Dieren, Voor 
Tilburg en Forum voor Democratie stemden tegen.

UNANIEM: ONDER ANDERE 
OVER DE PEPPEL

Van de vijfentwintig aanvaarde 
moties kregen er zeven unanie-
me steun van de raad. Zoals de 
motie over ontmoetingsruimte 
De Peppel in Udenhout. Die was 
afkomstig van tien van de dertien 
fracties in de raad: 50PLUS, CDA, 
Forum voor Democratie, D66, 
ONS Tilburg, Lokaal Tilburg, VVD, 
LST, PvdA en GroenLinks. ‘Is De 
Peppel beter bruikbaar te maken 
als ruimte voor allerlei sociale 
ontmoetingen?’, is samengevat de 
strekking van de motie. De Peppel 
is nu slecht toegankelijk voor oude-
ren en is bovendien te klein. ‘Hoe 
kunnen we dit oplossen?’, is in de 
motie het verzoek aan het college.

AANDACHT VOOR DE 
BINNENSTAD…

De raad vroeg tijdens het begro-
tingsdebat aandacht voor zowel 
de binnenstad als de bedrijven-
terreinen. Voor de binnenstad wil 
de raad van het college een plan 
van aanpak, dat voorziet in een 
betere inrichting en een groene 
uitstraling van de horecaterrassen. 
De raad aanvaardde hierover een 
motie van CDA, D66, VVD, Lokaal 
Tilburg, GroenLinks en LST. Hoe die 
verbetering en vergroening moge-
lijk worden, moeten gemeente en 
horeca samen per horecagebied 

op een rij zetten. Horecaonderne-
mers die hun terrassen vergroe-
nen, zouden korting kunnen krijgen 
op hun precariobelasting. De raad 
wil vóór het zomerreces in 2024 
weten wat het onderzoek heeft 
opgeleverd en wat de eventuele 
financiële gevolgen zijn. Behalve 
de indieners stemden bijna alle 
partijen voor de motie. Forum voor 
Democratie stemde tegen.

…EN DE 
BEDRIJVENTERREINEN

Om van het updaten ofwel revitali-
seren van de bestaande bedrijven-
terreinen een succes te maken, is 
meer geld nodig. Dat zou kunnen 
met een zogeheten revolverend 
fonds. Uit zo’n fonds wordt geld 
geleend, dat vervolgens ook weer 
wordt teruggestort zodat er altijd 
geld in blijft zitten. 
Naar aanleiding van een door de 
raad aanvaarde motie van Lokaal 
Tilburg, VVD, 50PLUS, CDA en LST 
gaat het college de mogelijkhe-
den van zo’n fonds onderzoeken. 
Mogelijk kunnen ook anderen zoals 
de Provincie en het Rijk bijdragen 
aan zo’n fonds. Uiterlijk in het 
tweede kwartaal van 2024 krijgt 
de raad de mogelijke scenario’s 
voorgelegd.    

Meer over de resultaten van 
het begrotingsdebat leest u op 
volgende vijf pagina’s.

Raad unaniem over toekomst De Peppel in Udenhout. Raad wil meer geld voor update bedrijventerreinen.
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DORPEN BETER BEREIKBAAR MAKEN 

‘013 KORTING’ VOOR HORECA EN DETAILHANDEL 

RAAD MAANT COLLEGE TOT VERSNELLING WONINGBOUW 
BEGROTING

De gemeenteraad wil dat de dorpen Biezenmortel, Udenhout en Berkel-En-
schot beter bereikbaar worden met het openbaar vervoer. Dat bleek bij het 
begrotingsdebat, toen het over verkeer en vervoer ging. De raad vroeg ook 
aandacht voor het fietsverkeer, de verkeersveiligheid en het parkeren in de 
stad.

BEGROTING

De Tilburgse horeca en detailhandel krijgt in 2024 eenmalig een korting van 
dertien procent over de verschuldigde precariobelasting. Dit besluit nam de 
raad vorige week tijdens het begrotingsdebat.

BEGROTING
De gemeenteraad wil dat het college meer doet om de achterblijvende woning-
bouw te versnellen. Er zijn genoeg plannen, maar de resultaten blijven achter. 
Ook de leegstand moet worden aangepakt.

De raad gaf het college onder 
andere de opdracht om met 
verschillende scenario’s te komen, 
die de woningbouw kunnen 
versnellen. De raad aanvaardde 
hierover een motie van D66, VVD, 
CDA, Lokaal Tilburg, 50PLUS, SP, 
ONS Tilburg, LST, Partij voor de 
Dieren en Voor Tilburg. Het college 
moet naar creatieve oplossingen 

kijken en daarbij de woningcorpo-
raties en ontwikkelaars betrekken. 
Uiterlijk in het tweede kwartaal van 
2024 moeten de scenario’s bij de 
raad op tafel liggen en moeten ze 
voorzien zijn van een financiële 
vertaling en planning. Behalve de 
indieners stemden ook GroenLinks 
en PvdA voor de motie. Forum 
voor Democratie stemde tegen.

LEEGSTAND AANPAKKEN
De raad aanvaardde ook een 
motie van PvdA, Lokaal Tilburg, 
Partij voor de Dieren, ONS Tilburg, 
50PLUS en D66 om leegstaande 
kantoorpanden, schoolgebouwen 
en commerciële ruimten om te 
zetten naar betaalbare woningen. 
Het college moet samen met eige-
naren van dit soort panden, ontwik-
kelaars en woningcorporaties aan 
de slag om deze leegstand aan te 
pakken. De indieners van de motie 
wezen er op dat alleen al aan de 
Spoorlaan ruim 28.500 vierkan-
te meter aan kantoren leegstaat. 

Halverwege 2024 wil de raad 
weten hoe de aanpak er bij staat.
Ook de leegstand van woningen 
en de daarmee gepaard gaan-
de verpaupering moeten actief 
worden aangepakt. Aldus een 
door de raad aanvaarde motie 
van Lokaal Tilburg, PvdA, 50PLUS 
en ONS Tilburg. Daar is de laatste 
jaren niets aan gedaan, aldus de 
indieners van de motie. Dus is 
actie dringend gewenst. De raad 
wil vanaf 2024 halfjaarlijks van 
het college weten wat de resulta-
ten van de aanpak zijn.

De raad stemde unaniem voor de 
motie, waarin wordt gevraagd om 
een betere aansluiting van Biezen-
mortel op het openbaar vervoer. 
De motie was afkomstig van bijna 
alle partijen in de raad: 50PLUS, 
CDA, LST, VVD, Forum voor Demo-
cratie, D66, Partij voor de Dieren, 
PvdA, ONS Tilburg, Lokaal Tilburg 
en GroenLinks.

VERBINDING BIEZENMORTEL 
OP KORTE TERMIJN

Biezenmortel aansluiten op het 
openbaar vervoer moet al op korte 
termijn, aldus de indieners van de 
motie. Het dorp, dat sinds 2021 
bij Tilburg hoort, kent nu geen 
enkele busverbinding. Dat komt 
de leefbaarheid niet ten goede. 
Als het niet lukt met de bekende 
lijnbussen, moeten er desnoods 
kleinere bussen worden ingezet. In 
de plannen voor beter OV moeten 
ook nieuwbouwwijk De Bogerd en 
bedrijventerrein Kreitmolenstraat 
in Udenhout én Koningsoord in 
Berkel-Enschot worden meegeno-
men. Het college moet de dorpsra-
den en de ondernemersvereniging 

Vitaal Kreitmolen bij de plannen 
betrekken. Uiterlijk in het begin van 
tweede kwartaal in 2024 moet er 
een voorstel bij de raad op tafel 
liggen. Dat moet dan ook financi-
eel zijn onderbouwd.

‘INCLUSIEVE’ 
FIETSENSTALLINGEN

De raad wil het fietsen blijven 
stimuleren en fietsers nog beter 
van dienst zijn. Onder meer met 
‘inclusieve fietsenstallingen’. Ofwel 
stallingen die zijn berekend op de 
nieuwe fietsen van deze tijd: de 
bakfiets, de fatbike en de minder-
validefiets. Voor deze buitenmo-
del fietsen is in de bestaande 
fietsenstallingen weinig of geen 
plek. De raad wil die plaatsen 
alsnog realiseren en nam daar-
over een motie aan van Partij voor 
de Dieren, ONS Tilburg, PvdA, SP 
en 50PLUS. De stallingen Heuvel 
en Pieter Vreedeplein moeten in 
2024 worden aangepast. Bij de 
andere stallingen (Kattenrug en 
Schouwburg) kan dat tijdens de 
verbouwing. Verder moet gezocht 
worden naar andere stallingsmo-

gelijkheden. Wethouder Rik Gras-
hoff nam de motie over, maar kon 
niet beloven dat de buitenmodel 
fietsen al in 2024 terechtkunnen 
in de stallingen Heuvel en Pieter 
Vreedeplein. De wethouder zegde 
ook toe, naar aanleiding van een 
motie van Partij voor de Dieren en 
ONS Tilburg, om bij de komst van 
de nieuwe verkeerslichten in 2024 
iets extra’s te doen voor de fietsers. 
Deze ‘intelligente verkeersregelin-
stallaties’ zijn zodanig in te stellen 
dat ze automatisch reageren op 
bepaalde situaties. Bijvoorbeeld 
dat bij regenachtig weer het licht 
voor fietsers langer op groen staat.

MEER VERKEERSVEILIGHEID
De raad was ook unaniem toen het 
over verkeersveiligheid ging. Alle 
partijen stemden voor een motie 
van LST, Lokaal Tilburg en D66 
om te onderzoeken waar meer 
blokdrempels kunnen worden 
aangelegd. Het voordeel van deze 
drempels is dat ze de snelheid 
van het verkeer afremmen, maar 
geen hindernis vormen voor de 
hulpdiensten. Dit in tegenstelling 
tot drempels die over de volle 
breedte van de straat zijn aange-
legd. Mogelijk kunnen de blok-
drempels al worden aangelegd bij 
het onderhoud van een straat of 
weg waar al zo’n brede drempel 
ligt. Meer verkeersveiligheid moet 
ook het resultaat zijn, wanneer de 
gemeente samen met politie en 
justitie van de aanpak van hufte-
rig verkeersgedrag een topprio-
riteit maakt.  Dat gaat gebeuren, 
aldus een door de raad aanvaarde 
motie van Lokaal Tilburg, CDA, LST 
en 50PLUS.
 
Ten slotte aanvaardde de raad een 
motie van CDA, Lokaal Tilburg, 
VVD en Forum voor Democratie 
over gratis parkeren op feestda-
gen. Nu zijn er in de stad betaald 
parkeerzones, waar je op zondag 
gratis kunt parkeren. Dat moet 
worden uitgebreid met in elk 
geval de officiële feestdagen zoals 
Hemelvaart en 5 mei en eventueel 
ook andere feestdagen zoals het 
Suikerfeest.

De raad vindt deze ‘013 korting’ 
op zijn plaats, omdat de horeca 
en detailhandel hard zijn getrof-
fen door de coronacrisis. Tijdens 
de coronaperiode kregen hore-
caondernemers en winkeliers 
vrijstelling van het betalen van 
precariobelasting. Die belasting 
zijn zij verschuldigd voor terras-
sen, overkappingen en dergelijke. 
Inmiddels is het tarief van deze 
belasting weer gestegen, maar is 
de nasleep van de coronacrisis bij 

veel horeca en detailhandel nog 
steeds voelbaar. 

BELASTINGEN
De raad nam het besluit over de 
‘013 korting’ op voorstel van VVD, 
LST en Forum voor Democratie, 
toen tijdens het begrotingsdebat 
de belastingverordeningen voor 
2024 aan de orde waren. Naast 
de indieners stemden ook de 
meeste andere partijen voor het 
voorstel. De Partij voor de Dieren 

stemde tegen. Tijdens het debat 
over de belastingen kwam ook 
de hondenbelasting aan de orde. 
Naar aanleiding van een motie van 
LST en 50PLUS zegde wethouder 
Maarten van Asten toe dat hij 
de raad laat weten waaraan de 
opbrengst van de hondenbelas-
ting wordt besteed. De indieners 
van de motie pleitten voor het 

afschaffen van deze belasting.
De raad stemde in meerderheid 
in met de nieuwe tarieven voor 
gemeentelijke belastingen en 
heffingen in 2024. Voor stemden 
GroenLinks, D66, VVD, PvdA en 
Lokaal Tilburg. De tegenstemmers 
waren LST, SP, 50PLUS, CDA, Partij 
voor de Dieren, ONS Tilburg Voor 
Tilburg en Forum voor Democratie.

Straks ook je bakfiets bewaakt 
stallen

Raad maant college tot versnelling woningbouw
De raad wil dat het college de leegstand van zowel kantoren als woningen 
aanpakt.

Raad wil meer blokdrempels.
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BEGROTING

Ook het vertrouwen in de overheid kwam ter sprake 
tijdens het begrotingsdebat. Het vertrouwen in de 
gemeente Tilburg in dit geval. 

Daarbij ging het over de ombudsfunctie en het 
betrekken van kinderen en jongeren bij de lokale 
democratie.

TEMPO MAKEN MET OMBUDSFUNCTIE
De raad wil dat het college werk maakt van de 
komst van een ombudsfunctie en dat uiterlijk in 
het eerste kwartaal van 2024 hierover een voor-
stel op tafel ligt. De raad aanvaardde hierover 
unaniem een motie van PvdA, VVD, GroenLinks, 
50PLUS, Partij voor de Dieren, Lokaal Tilburg en 
ONS Tilburg. Er is al onderzoek gedaan naar hoe 
die functie eruit kan zien, maar de raad kent het 
onderzoek en de  resultaten nog niet. Die infor-

matie moet nog dit jaar beschikbaar komen. De 
raad wil eerst nog met het college in debat over 
de gewenste positie van de ombudsfunctie. De 
indieners wijzen er op dat een ‘uniforme klach-
tenprocedure’ waarvan in de begroting sprake is, 
in elk geval geen onafhankelijke ombudsfunctie 
is. 

LEVENDIGE DEMOCRATIE
Minder snelheid hoeft het college van de raad te 
maken met acties als het organiseren van kinder-
verkiezingen en het installeren van een jeugd-
raad. Deze acties staan in de startnotie Leven-
dige Democratie, waarover de raad onlangs voor 
het eerst heeft gedebatteerd. Inmiddels loopt 
er ook een onderzoek naar mogelijkheden om 
kinderen en jongeren bij de lokale democratie te 
betrekken. De resultaten hiervan moeten eerst 
worden afgewacht, aldus een motie van D66, 
SP, Lokaal Tilburg, Voor Tilburg en ONS Tilburg 
die door de raad werd aanvaard. De genoemde 

acties worden op pauze gezet en komen aan 
de orde bij de verdere gedachtenvorming over 
het programma Levendige Democratie. Bij dat 
proces worden ook professionals, wetenschap-
pers en uiteraard de raad betrokken.

BEGROTING

Hoe maak je sporten en bewegen voor je inwoners aantrekkelijker? Ook daar 
had de gemeenteraad tijdens het begrotingsdebat wel ideeën over.

ENERGIE, KLIMAAT EN MILIEU
BEGROTING

De gemeenteraad stond tijdens het begrotingsdebat ook stil bij de energie-
transitie, het klimaat en het milieu. Dat leverde vijf aangenomen moties op.

Zo wil de raad dat het college 
actief iets doet aan de problemen 
die ontstaan als gevolg van de 
overbelasting van het elektriciteits-
net. De raad aanvaardde hierover 
een motie van VVD, D66, Lokaal 
Tilburg en CDA. Doordat netbe-
heerders de rem zetten op nieu-
we of zwaardere aansluitingen, 
kunnen ook in Tilburg bedrijven 
niet verder met de overschakeling 
van gas op elektriciteit. Dus zijn 
slimme oplossingen nodig , zoals 
het elektriciteitsverbruik aanpas-
sen aan de drukte op het net. Het 
college moet nagaan wat er op 
bedrijventerreinen mogelijk is en 
voor de periode 2024-2026 met 
een actieplan komen. De raad wil 
uiterlijk in het voorjaar van 2024 
weten hoe het hiermee staat.

KLIMAATEFFECTEN 
UITBREIDING IREEN 
WÜSTBAAN

Volgens de plannen in de begro-
ting krijgt de ijssport in Tilburg 
vanaf 2025 meer ruimte. Zo krijgt 
de Ireen Wüstbaan er een extra 
ijsbaan bij en wordt de duur van 
het schaatsseizoen verlengd. De 
gemeenteraad wil eerst weten 
wat de klimaateffecten van deze 
uitbreiding zijn en aanvaardde 
hierover een motie van Partij 
voor de Dieren en SP.  De uitbrei-
ding van de ijsbaan gaat gepaard 
met duurzaamheidsmaatregelen. 
Niettemin zal het energieverbruik 
stijgen. De raad wil weten wat dit 
betekent voor de CO2-uitstoot en 
welke extra maatregelen mogelijk 
zijn om deze uitstoot te vermin-

deren. Het college zegde toe de 
klimaateffecten straks mee te 
nemen in het voorstel aan de raad 
over de uitbreiding van de ijsbaan.  

De Ireen Wüstbaan is een sportac-
commodatie, die door de gemeente 
zelf wordt beheerd. De gemeente 
heeft ook accommodaties, die door 
anderen worden gehuurd, zoals 
sportvelden. Om dit soort accom-
modaties te verduurzamen, moet 
de gemeente investeren. Daarbij is 
duidelijkheid nodig over het belang 
dat de gemeente, als eigenaar van 
de accommodatie, en de huurder 
heeft bij die investering. Wat is 
de beste verhouding tussen die 
belangen? Dat wil de raad van het 
college weten. Aldus de aanvaarde 
motie van VVD, Lokaal Tilburg, ONS 
Tilburg en LST. Uiterlijk in het vierde 
kwartaal van 2024 komt het college 
met een antwoord.   

SCHOON 
OPPERVLAKTEWATER

De gemeenteraad wil verder 
dat het college zich sterk maakt 
voor schoon oppervlaktewater. 
Ook in Tilburg voldoet dat niet 

aan de Europese richtlijn. Met 
het aanvaarden van een motie 
van Lokaal Tilburg, Partij voor de 
Dieren, ONS Tilburg en SP gaf de 
raad het college opdracht om de 
vergunningen voor het lozen van 
oppervlaktewater kritisch tegen 
het licht te houden. Ook moet het 
college bij Rijk, Provincie en water-
schappen aandringen op betere 
handhaving van de kwaliteit van 
het oppervlaktewater dat bij hen 
in beheer is. De raad wil over de 
stappen die het college zet en 
de resultaten daarvan jaarlijks 
worden geïnformeerd.

AFVALHELDEN 
IN HET ZONNETJE

De gemeenteraad wil ook de vrij-
willigers in Tilburg die zich inzetten 
voor het verzamelen van zwerfaf-
val, in het zonnetje zetten. Een 
motie hierover van CDA, D66 en 
Lokaal Tilburg werd door de raad 
aanvaard. Het college gaat zorgen 
voor waardering van deze afvalhel-
den. Bijvoorbeeld tijdens de ‘Week 
van de Afvalhelden’ begin maart en 
door aan te sluiten bij een initiatief 
als ‘Helemaal Groen’. VERTROUWEN IN DE OVERHEID

SPORTEN AANTREKKELIJKER MAKEN

Bijvoorbeeld met een gratis of 
goedkopere sportpas. Die kost nu 
tien euro en is verplicht als je een 
abonnement op bijvoorbeeld een 
zwembad wilt nemen. Het college 
gaat onderzoeken of deze drempel 
geheel of gedeeltelijk kan worden 
weggenomen. De raad aanvaard-
de hierover unaniem een motie 

van PvdA en 50PLUS. Eventueel 
komt er voor de pas een gratis 
digitaal systeem in de plaats. Om 
de kosten te dekken, kan gebruik 
worden gemaakt van de 177.000 
euro die over zijn van niet terug-
gevraagde waarborggelden van 
toegangspassen voor gemeente-
lijke sportaccommodaties. Uiterlijk 

in het tweede kwartaal van 2024 
brengt het college aan de raad 
verslag uit.

’S AVONDS VEILIG 
HARDLOPEN

De raad nam ook en motie aan van 
D66 en ONS Tilburg over veilige 
avondroutes voor hardlopers en 
wandelaars. Steeds meer mensen 
trekken immers ’s avonds hun 
hardloop- of wandelschoenen aan 
om te gaan bewegen. Daarvoor 
zijn veilige routes nodig - onder 
andere verlicht- die bij voorkeur 
langs bestaande rustplaatsen en 
watertappunten lopen. Het college 
gaat in conclaaf met onder andere 
sportverenigingen en inwoners en 
komt met een voorstel.

TOEKOMST DE 
RAUWBRAKEN

De raad wil ook perspectief voor 
de duizenden bezoekers en abon-
nementhouders van strandbad De 

Rauwbraken in Berkel-Enschot. 
Een motie van Lokaal Tilburg, 
50PLUS, Forum voor Democratie 
en LST om samen met de betrok-
ken ondernemers te kijken naar 
wat binnen de bestaande kaders 
de toekomstmogelijkheden van 
het strandbad zijn, werd door het 
college overgenomen. 

Raad wil veilige avondroutes voor 
hardlopers. 

Wat zijn de klimaateffecten van de uitbreiding van de Ireen Wüstbaan? Afvalhelden in het zonnetje zetten.
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gemeente Tilburg in dit geval. 

Daarbij ging het over de ombudsfunctie en het 
betrekken van kinderen en jongeren bij de lokale 
democratie.

TEMPO MAKEN MET OMBUDSFUNCTIE
De raad wil dat het college werk maakt van de 
komst van een ombudsfunctie en dat uiterlijk in 
het eerste kwartaal van 2024 hierover een voor-
stel op tafel ligt. De raad aanvaardde hierover 
unaniem een motie van PvdA, VVD, GroenLinks, 
50PLUS, Partij voor de Dieren, Lokaal Tilburg en 
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die functie eruit kan zien, maar de raad kent het 
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in elk geval geen onafhankelijke ombudsfunctie 
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er ook een onderzoek naar mogelijkheden om 
kinderen en jongeren bij de lokale democratie te 
betrekken. De resultaten hiervan moeten eerst 
worden afgewacht, aldus een motie van D66, 
SP, Lokaal Tilburg, Voor Tilburg en ONS Tilburg 
die door de raad werd aanvaard. De genoemde 

acties worden op pauze gezet en komen aan 
de orde bij de verdere gedachtenvorming over 
het programma Levendige Democratie. Bij dat 
proces worden ook professionals, wetenschap-
pers en uiteraard de raad betrokken.
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transitie, het klimaat en het milieu. Dat leverde vijf aangenomen moties op.

Zo wil de raad dat het college 
actief iets doet aan de problemen 
die ontstaan als gevolg van de 
overbelasting van het elektriciteits-
net. De raad aanvaardde hierover 
een motie van VVD, D66, Lokaal 
Tilburg en CDA. Doordat netbe-
heerders de rem zetten op nieu-
we of zwaardere aansluitingen, 
kunnen ook in Tilburg bedrijven 
niet verder met de overschakeling 
van gas op elektriciteit. Dus zijn 
slimme oplossingen nodig , zoals 
het elektriciteitsverbruik aanpas-
sen aan de drukte op het net. Het 
college moet nagaan wat er op 
bedrijventerreinen mogelijk is en 
voor de periode 2024-2026 met 
een actieplan komen. De raad wil 
uiterlijk in het voorjaar van 2024 
weten hoe het hiermee staat.
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ting krijgt de ijssport in Tilburg 
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commodatie, die door de gemeente 
zelf wordt beheerd. De gemeente 
heeft ook accommodaties, die door 
anderen worden gehuurd, zoals 
sportvelden. Om dit soort accom-
modaties te verduurzamen, moet 
de gemeente investeren. Daarbij is 
duidelijkheid nodig over het belang 
dat de gemeente, als eigenaar van 
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dat het college zich sterk maakt 
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van PvdA en 50PLUS. Eventueel 
komt er voor de pas een gratis 
digitaal systeem in de plaats. Om 
de kosten te dekken, kan gebruik 
worden gemaakt van de 177.000 
euro die over zijn van niet terug-
gevraagde waarborggelden van 
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de duizenden bezoekers en abon-
nementhouders van strandbad De 
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HET MAG VAN DE RAAD NÓG INCLUSIEVER

BEGROTING

De gemeenteraad kwam tijdens het begrotingsdebat met uiteenlopende 
wensen om Tilburg nóg inclusiever te maken. Nog meer en betere kansen voor 
iedereen, dat was de rode draad door dit onderdeel van het debat.

Zo moet er hoog nodig iets gebeu-
ren aan de toegankelijkheid van 
openbare gebouwen en voor-
zieningen en ook aan de digitale 
toegankelijkheid van de gemeente. 
De raad aanvaardde hierover twee 
moties. Die van PvdA, 50PLUS, 
Lokaal Tilburg, LST, GroenLinks 
en D66 over het actieplan Fysieke 
en Digitale toegankelijkheid werd 
unaniem aanvaard. Dat plan moet 
er uiterlijk in het eerste kwartaal 
van 2024 liggen en alle elementen 
bevatten uit het bestuursakkoord 
‘Meer voor elkaar’. Dit zijn openba-
re gebouwen, bushaltes, openbare 
toiletten, speelplekken en commu-
nicatiemiddelen. Het actieplan, dat 
de raad van het college krijgt, moet 
ook inzicht geven in de bekostiging 
van alle maatregelen. 

TOEGANKELIJKHEID  
IS EEN RECHT

De andere motie, van Lokaal 
Tilburg en 50PLUS, bestempelt 
toegankelijkheid als een recht voor 
elke inwoner van Tilburg. Het colle-
ge moet daarom het beleid op het 
gebied van toegankelijkheid, inclu-

sief de uitvoering, aan een kritisch 
onderzoek onderwerpen en de 
raad laten weten wat het onder-
zoek heeft opgeleverd en betekent 
voor de praktijk. Verder moet het 
college bij het bouwen of aanleg-
gen van fysieke of digitale voorzie-
ningen een vertegenwoordiging 
van belangenorganisaties op het 
gebied van toegankelijkheid advies 
laten uitbrengen.

ALS JE LAST HEBT VAN 
ADHD, DYSLEXIE OF…

Je hebt diversiteit, maar ook 
neurodiversiteit. Dan heb je last 
van bijvoorbeeld ADHD, dyslexie, 
hoofdbegaafdheid, epilepsie of een 
andere neurologische aandoening. 
Om aan neurodiversiteit aandacht 
te besteden, is er tegenwoordig 
de Neurodiversity Pride Day (16 
juni) waarop ook een speciale 
vlag wordt gehesen. De gemeente 
Tilburg gaat ook aandacht beste-
den aan die dag, de vlag hijsen en 
hierover communiceren met inwo-
ners. Aldus de raad naar aanleiding 
van een aanvaarde motie van Partij 
voor de Dieren, SP, GroenLinks, D66, 

Voor Tilburg en PvdA.
Op het gebied van dyslexie gaat het 
college nu al een tandje bijzetten. 
Dat gebeurt dankzij een unaniem 
door de raad aanvaarde motie van 
Lokaal Tilburg, GroenLinks en D66. 
Het college gaat samen met de 
basisscholen onderzoeken hoe zij 
met minder rompslomp het leeson-
derwijs voor leerlingen met dyslexie 
kunnen organiseren. Dit moet in het 
eerste kwartaal van 2024 tot resul-
taat leiden.

SAMEN NEDERLANDS 
LEREN

Kinderen en ouders die samen 
de Nederlandse taal leren. Dat 
is de bedoeling van een proef in 
Tilburg Noord, waarbij peuters 
een goede startpositie verwerven 
voor het basisonderwijs en tege-
lijk de ouders hun taalachterstand 
wegwerken. De raad aanvaardde 
unaniem een motie van CDA, Voor 
Tilburg, Lokaal Tilburg, Partij voor 
de Dieren en SP die het college 
opdraagt om in het eerste kwar-
taal van 2024 met een voorstel te 
komen voor de invulling en plan-
ning van de proef. 

WILLEM II BETROKKEN
De raad wil verder dat de gemeen-
te haar partnerschap met ‘Willem 
II Betrokken’, de maatschappelijke 
tak van de voetbalclub, uitbreidt. 
Dat biedt de mogelijkheid om op 
het gebied van maatschappelij-
ke activering en betrokkenheid 
nog meer te bereiken. Hierover 

aanvaardde de raad een motie van 
CDA, Lokaal Tilburg, PvdA, VVD, 
LST, D66, 50PLUS en GroenLinks.

TOEZEGGINGEN
Ten slotte waren er nog twee 
toezeggingen van het college aan 
de raad. In het eerste kwartaal van 
2024 laat het college weten wat het 
gaat doen om te zorgen voor meer 
diversiteit in de top van de gemeen-
telijke organisaties. Aanleiding voor 
deze toezegging is een motie van 
GroenLinks en PvdA. Het college 
komt met ambitieuze streefcijfers 
en laat periodiek weten hoe het 
staat met de uitvoering van het 
actieplan Inclusieve Organisatie 
van 2023-2026. Verder gaat het 
college -naar aanleiding van een 
motie van de LST- met Contourde-
Twern in gesprek over de huidige 
openingstijden van de wijkcentra. 
Die zijn nu beperkt. Duidelijk moet 
worden wat de oorzaak is en wat 
hieraan kan worden gedaan. 

Naast de begroting voor 2024 besprak de gemeenteraad vorige week ook de 
financiële ontwikkelingen over de periode juni tot en met augustus van dit 
jaar: de najaarsbijstelling 2023. Daarin worden de uitgaven en inkomsten 
vergeleken met wat er in de begroting voor dit jaar staat.

De bijstelling mondt uit in een 
positief resultaat van 200.000 
euro ten opzichte van de vorige 
rapportage. Het positieve resul-
taat wordt vooral veroorzaakt 
door diverse lagere Wmo-kosten.

AANPASSINGEN
De najaarsbijstelling leidt ook 
tot uitgaven voor nieuw beleid of 
investeringen, die doorwerken in 
2024 en de jaren erna. Zo kost 
het verhogen van de tarieven 
voor huishoudelijke hulp via de 
Wmo dit jaar ruim 2,5 miljoen 
euro extra. In 2024 bedragen 
de extra uitgaven hiervoor 3,5 
miljoen en vanaf 2025 jaarlijks 
2,2 miljoen. Om volgend jaar alle 
voorgenomen initiatieven op het 
gebied van circulaire economie 
te doen slagen, gaat er 120.00 
euro naar de begroting van 2024. 
Verder is 4 ton extra aan inves-
teringen nodig voor de renova-
tie en verduurzaming van de 
gebouwen in de Spoorzone, waar 
onder andere Club Smederij en 

lunchzaak Smeer ‘m zijn geves-
tigd. Een bedrag van 2,5 ton, dat 
voor dit jaar stond gereserveerd 
voor het zogeheten wietexperi-
ment, wordt doorgeschoven naar 
volgend jaar. Het experiment, met 
gecontroleerd geteelde cannabis 
die legaal aan coffeeshops wordt 
geleverd, zal op zijn vroegst eind 
dit jaar van start gaan. 

De fracties van LST, SP en Forum 
voor Democratie stemden vori-
ge week donderdag tegen de 
najaarsbijstelling.

Raad kritisch over toegankelijkheid openbare gebouwen.

Gemeente gaat vlaggen voor neuro-
diversiteit.

Meer halen uit 
partnerschap 
Willem II 
Betrokken.

De gemeente gaat zorgaanbieders, die in Tilburg op grond van de Wet 
Maatschappelijke Ondersteuning (Wmo) huishoudelijke hulp leveren, een 
hoger tarief betalen. Dat heeft de gemeenteraad vorige week donderdag 
unaniem besloten. De huidige tarieven zijn te laag, waardoor aanbieders in de 
problemen kunnen komen.

HOGERE TARIEVEN VOOR HUISHOUDELIJKE HULP WMO

Aanbieders van huishoudelijke 
hulp hebben aangegeven dat zij 
vooral als gevolg van de sterk 
gestegen personeelskosten niet 
langer kostendekkend kunnen 
werken. Daardoor komen zij in de 
problemen en kan deze situatie 
zelfs tot faillissementen leiden. 
In Tilburg ontvangen circa 7.600 

kwetsbare en oudere inwoners 
huishoudelijke hulp vanuit de 
Wmo. Voor hen zijn wekelijks 
zes aanbieders aan de slag. De 
betreffende inwoners moeten op 
deze hulp kunnen rekenen, net als 
de huishoudelijke hulpen moeten 
kunnen rekenen op hun baan.

TARIEVEN IN 2023 ÉN 2024 
OMHOOG

Onderzoek wijst uit dat het huidige 
tarief in Tilburg van € 32,08 per uur 
ruim onder de kostprijs is en ook 
ruim onder het landelijk gemiddel-
de ligt. Bovendien laten de jaarre-
keningen van de zorgaanbieders 
zien dat hun winstmarges gering 
zijn. Het tarief voor 2023 gaat 
daarom omhoog naar € 35,58 per 
uur en stijgt volgend jaar door naar 
€  38,39 per uur. Met de zorgaan-
bieders wordt afgesproken dat 
zij maximaal drie procent winst 

mogen maken op hun werkzaam-
heden in Tilburg en dat zij hierover 
openheid van zaken geven. Ook 
staan ze in voor de continuiteit van 
de huishoudelijke hulp.  

De  gemeenteraad heeft vorige week donderdag Kirill Blokker voor D66 
benoemd tot lid van de raad. Kirill (op de foto samen met burgemeester 
Theo Weterings) vervangt fractiegenoot Julian Zieleman, die tijdelijk zijn 
lidmaatschap van de raad heeft neergelegd. Het gaat dus om een tijde-
lijke benoeming. De raad benoemde vorige week donderdag ook Noah 
Kivits tot burgerraadslid voor Forum voor Democratie. Burgerraadsleden 
zijn vertegenwoordigers van politieke partijen die geen raadslid zijn, 
maar wel deelnemen aan de informatie- en debatbijeenkomsten van 
de raad.

NIEUW IN DE RAAD OOK GELD VOOR NIEUW BELEID 
UIT BIJSTELLING BEGROTING 2023

Opknappen gebouwen Spoorzone 
valt duurder uit.
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HET MAG VAN DE RAAD NÓG INCLUSIEVER

BEGROTING

De gemeenteraad kwam tijdens het begrotingsdebat met uiteenlopende 
wensen om Tilburg nóg inclusiever te maken. Nog meer en betere kansen voor 
iedereen, dat was de rode draad door dit onderdeel van het debat.

Zo moet er hoog nodig iets gebeu-
ren aan de toegankelijkheid van 
openbare gebouwen en voor-
zieningen en ook aan de digitale 
toegankelijkheid van de gemeente. 
De raad aanvaardde hierover twee 
moties. Die van PvdA, 50PLUS, 
Lokaal Tilburg, LST, GroenLinks 
en D66 over het actieplan Fysieke 
en Digitale toegankelijkheid werd 
unaniem aanvaard. Dat plan moet 
er uiterlijk in het eerste kwartaal 
van 2024 liggen en alle elementen 
bevatten uit het bestuursakkoord 
‘Meer voor elkaar’. Dit zijn openba-
re gebouwen, bushaltes, openbare 
toiletten, speelplekken en commu-
nicatiemiddelen. Het actieplan, dat 
de raad van het college krijgt, moet 
ook inzicht geven in de bekostiging 
van alle maatregelen. 

TOEGANKELIJKHEID  
IS EEN RECHT

De andere motie, van Lokaal 
Tilburg en 50PLUS, bestempelt 
toegankelijkheid als een recht voor 
elke inwoner van Tilburg. Het colle-
ge moet daarom het beleid op het 
gebied van toegankelijkheid, inclu-

sief de uitvoering, aan een kritisch 
onderzoek onderwerpen en de 
raad laten weten wat het onder-
zoek heeft opgeleverd en betekent 
voor de praktijk. Verder moet het 
college bij het bouwen of aanleg-
gen van fysieke of digitale voorzie-
ningen een vertegenwoordiging 
van belangenorganisaties op het 
gebied van toegankelijkheid advies 
laten uitbrengen.

ALS JE LAST HEBT VAN 
ADHD, DYSLEXIE OF…

Je hebt diversiteit, maar ook 
neurodiversiteit. Dan heb je last 
van bijvoorbeeld ADHD, dyslexie, 
hoofdbegaafdheid, epilepsie of een 
andere neurologische aandoening. 
Om aan neurodiversiteit aandacht 
te besteden, is er tegenwoordig 
de Neurodiversity Pride Day (16 
juni) waarop ook een speciale 
vlag wordt gehesen. De gemeente 
Tilburg gaat ook aandacht beste-
den aan die dag, de vlag hijsen en 
hierover communiceren met inwo-
ners. Aldus de raad naar aanleiding 
van een aanvaarde motie van Partij 
voor de Dieren, SP, GroenLinks, D66, 

Voor Tilburg en PvdA.
Op het gebied van dyslexie gaat het 
college nu al een tandje bijzetten. 
Dat gebeurt dankzij een unaniem 
door de raad aanvaarde motie van 
Lokaal Tilburg, GroenLinks en D66. 
Het college gaat samen met de 
basisscholen onderzoeken hoe zij 
met minder rompslomp het leeson-
derwijs voor leerlingen met dyslexie 
kunnen organiseren. Dit moet in het 
eerste kwartaal van 2024 tot resul-
taat leiden.

SAMEN NEDERLANDS 
LEREN

Kinderen en ouders die samen 
de Nederlandse taal leren. Dat 
is de bedoeling van een proef in 
Tilburg Noord, waarbij peuters 
een goede startpositie verwerven 
voor het basisonderwijs en tege-
lijk de ouders hun taalachterstand 
wegwerken. De raad aanvaardde 
unaniem een motie van CDA, Voor 
Tilburg, Lokaal Tilburg, Partij voor 
de Dieren en SP die het college 
opdraagt om in het eerste kwar-
taal van 2024 met een voorstel te 
komen voor de invulling en plan-
ning van de proef. 

WILLEM II BETROKKEN
De raad wil verder dat de gemeen-
te haar partnerschap met ‘Willem 
II Betrokken’, de maatschappelijke 
tak van de voetbalclub, uitbreidt. 
Dat biedt de mogelijkheid om op 
het gebied van maatschappelij-
ke activering en betrokkenheid 
nog meer te bereiken. Hierover 

aanvaardde de raad een motie van 
CDA, Lokaal Tilburg, PvdA, VVD, 
LST, D66, 50PLUS en GroenLinks.

TOEZEGGINGEN
Ten slotte waren er nog twee 
toezeggingen van het college aan 
de raad. In het eerste kwartaal van 
2024 laat het college weten wat het 
gaat doen om te zorgen voor meer 
diversiteit in de top van de gemeen-
telijke organisaties. Aanleiding voor 
deze toezegging is een motie van 
GroenLinks en PvdA. Het college 
komt met ambitieuze streefcijfers 
en laat periodiek weten hoe het 
staat met de uitvoering van het 
actieplan Inclusieve Organisatie 
van 2023-2026. Verder gaat het 
college -naar aanleiding van een 
motie van de LST- met Contourde-
Twern in gesprek over de huidige 
openingstijden van de wijkcentra. 
Die zijn nu beperkt. Duidelijk moet 
worden wat de oorzaak is en wat 
hieraan kan worden gedaan. 

Naast de begroting voor 2024 besprak de gemeenteraad vorige week ook de 
financiële ontwikkelingen over de periode juni tot en met augustus van dit 
jaar: de najaarsbijstelling 2023. Daarin worden de uitgaven en inkomsten 
vergeleken met wat er in de begroting voor dit jaar staat.

De bijstelling mondt uit in een 
positief resultaat van 200.000 
euro ten opzichte van de vorige 
rapportage. Het positieve resul-
taat wordt vooral veroorzaakt 
door diverse lagere Wmo-kosten.

AANPASSINGEN
De najaarsbijstelling leidt ook 
tot uitgaven voor nieuw beleid of 
investeringen, die doorwerken in 
2024 en de jaren erna. Zo kost 
het verhogen van de tarieven 
voor huishoudelijke hulp via de 
Wmo dit jaar ruim 2,5 miljoen 
euro extra. In 2024 bedragen 
de extra uitgaven hiervoor 3,5 
miljoen en vanaf 2025 jaarlijks 
2,2 miljoen. Om volgend jaar alle 
voorgenomen initiatieven op het 
gebied van circulaire economie 
te doen slagen, gaat er 120.00 
euro naar de begroting van 2024. 
Verder is 4 ton extra aan inves-
teringen nodig voor de renova-
tie en verduurzaming van de 
gebouwen in de Spoorzone, waar 
onder andere Club Smederij en 

lunchzaak Smeer ‘m zijn geves-
tigd. Een bedrag van 2,5 ton, dat 
voor dit jaar stond gereserveerd 
voor het zogeheten wietexperi-
ment, wordt doorgeschoven naar 
volgend jaar. Het experiment, met 
gecontroleerd geteelde cannabis 
die legaal aan coffeeshops wordt 
geleverd, zal op zijn vroegst eind 
dit jaar van start gaan. 

De fracties van LST, SP en Forum 
voor Democratie stemden vori-
ge week donderdag tegen de 
najaarsbijstelling.

Raad kritisch over toegankelijkheid openbare gebouwen.
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Meer halen uit 
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Betrokken.
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Aanbieders van huishoudelijke 
hulp hebben aangegeven dat zij 
vooral als gevolg van de sterk 
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langer kostendekkend kunnen 
werken. Daardoor komen zij in de 
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betreffende inwoners moeten op 
deze hulp kunnen rekenen, net als 
de huishoudelijke hulpen moeten 
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bieders wordt afgesproken dat 
zij maximaal drie procent winst 
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heden in Tilburg en dat zij hierover 
openheid van zaken geven. Ook 
staan ze in voor de continuiteit van 
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benoemd tot lid van de raad. Kirill (op de foto samen met burgemeester 
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RAAD HEEFT AANSTAANDE MAANDAG VOLLE AGENDA
OOK WOONTOREN PIETER VREEDEPLEIN STAAT EROP

Zoals over de te bouwen woon-
toren op het Pieter Vreedeplein. 
Het eerdere bestemmingsplan 
dat de raad had vastgesteld om 
de bouw van dit 63,5 meter hoge 
woongebouw mogelijk te maken, is 
vernietigd door de Raad van State. 
In het nieuwe plan, dat aanstaan-
de maandag aan de orde komt, is 
rekening gehouden met de opmer-
kingen van de Raad van State over 
de bezonning. 
Daarmee zou de 130 appartemen-
ten tellende woontoren er alsnog 
kunnen komen.

VAN CULTUURPLAN TOT 
RIOLERINGSPROGRAMMA

De agenda van maandag telt ook 
een aantal belangrijke plannen en 
programma’s. Zoals het nieuwe 
Cultuurplan 2025-2028. Daarin 
wordt het cultuurbeleid voor de 
komende vier jaar uitgestippeld. 
Daarbij draait het onder andere 
om Tilburg als stad van kunst- en 
cultuurmakers en om het belang 
van kunst en cultuur voor het 
dagelijkse leven van de inwoners 
van Tilburg. Ook de waarde die 

Meer dan vijfentwintig onderwerpen staan er aanstaande maandag op de 
agenda van de gemeenteraad. Veel van de voorstellen van het college aan de 
raad zijn hamerstukken. Maar over een aantal belangrijke zaken moet de raad 
ook knopen doorhakken.

kunst en cultuur kan hebben voor 
de verdere ontwikkeling van de stad, 
krijgt de nodige aandacht. In totaal 
is voor het beleid jaarlijks ruim dertig 
miljoen euro nodig. Het grootste 
deel van dat geld zit al in de begro-
ting, maar er moet vanaf 2025 nog 
ruim drie ton bij.
Veel geld is ook gemoeid met het 
klimaatbestendig maken van de 
rioleringen en waterbergingen 
in Tilburg. Die moeten grotere 
hoeveelheden water en soms extre-
me regenval aankunnen. Tegelijk 
moet er in tijden van langdurige 
droogte voldoende water zijn voor 
onder andere de groenvoorzienin-
gen in de stad. En die zijn weer 
van belang om ons te beschermen 
tegen hittestress. Er zijn veel extra 
maatregelen nodig, die ook nog 
eens snel moeten worden uitge-
voerd. Daarmee is volgend jaar een 
investeringsbedrag van 21 miljoen 
euro gemoeid. In 2027 loopt dit 

bedrag op naar 27 miljoen. 

BESTAANSZEKERHEID
Andere onderwerpen op de raads-
agenda van aanstaande maan-
dag zijn onder andere het rapport 
‘Een zekere onzekerheid’ van de 
Rekenkamer Tilburg. Die heeft het 
Tilburgse beleid op het gebied van 
bestaanszekerheid tegen het licht 
gehouden en komt met een aantal 
aanbevelingen. Over bestaansze-
kerheid gesproken: op de agenda 
staat ook het voorstel om voor het 
kwijtschelden van gemeentelijke 
belastingen een hogere vermogens-
grens te gaan hanteren. Daar had 
de raad door middel van een motie 
eerder dit jaar om gevraagd. De 
vermogensgrens gaat naar twee-
duizend euro voor echtparen en 
naar 75 en 90 procent hiervan voor 
respectievelijk een alleenstaande en 
een alleenstaande ouder.

WETHOUDERWISSEL BIJ GROENLINKS
Aanstaande maandag is het voor 
wethouder Esmah Lahlah van 
GroenLinks de laatste raadsver-
gadering. Zij verruilt binnenkort de 
Tilburgse politiek voor de landelijke 
politiek in Den Haag. Esmah staat 
tweede op de kandidatenlijst van 
GroenLinks/PvdA voor de tweede 

kamer verkiezingen van komen-
de woensdag. De gemeenteraad 
beslist maandag over de opvolging 
van Esmah Lahlah door Evelien 
Kostermans. 
Zij is op dit moment fractievoorzit-
ter van GroenLinks in de gemeen-
teraad.

Woontoren Pieter Vreedeplein maandag opnieuw op de agenda.

Miljoenen nodig voor klimaatbestendige riolering.

Esmah Lahlah en 
Evelien Kostermans.


